



---

# 免责声明

本网站提供的本平台(以下简称 本平台)服务遵循下面的条款，如您访问该网站，视为服从这些使用条款。

本平台对该网站及这些条款保留随时修改的权利，使用条款的任何修改将及时公布。使用该网站视为接受该网站的所有修改意见。该网站的所有信息均符合英国 FCA 关于商品不服务的条例。该网站信息随时可能更新。

## 一般建议忠告

该网站的信息仅具有普适性，或并不能涵盖所有的事件、情况及需要。因此在贯彻执行之前，应该仔细考量可能发生的事件、情况及需要。

## 未经授权使用该网站

本平台 有权对所有非法或未经授权使用该网站的行为进行调查及采取法律行动，这包括但不限于:未经授权，通过第三方应用、使用遥控装置、爬虫或其它自动装置、程序、应用、数据挖掘技术或提取工具及其它未经授权的方式访问该网站;妨碍该网站;任何导致该网站的不正常加载的行为;或通过其它链接而非主页链接该网站页面。同时，对于违反该使用条款的行为，本平台 不采取措施 的决定，不能视作放弃该使用条款及 本平台的合法权益。

## 访问方式

您承认对于使用任何可被视为本平台注册用户的密码、用户 ID 或其它访问方式，不论您是否授权，所产生的任何活动您都负全部责任。您同意不会通过任何非授权的访问方式，在网页浏览器页面或网络工具进入或试图访问该网站受密码保护的部分。不论出于何种目的，您都对这些访问方式负有监测及限制使用的权利。访问方式的安全，以及通过这些访问方式使用该网站，您负有全部责任。您同意对于授权及未经授权使用访问方式访问该网站负有单方面的责任。不能对授权作为代理人之外的任何人透露您的访问方式。如您未能遵守以上条款，而造成的任何损失，本平台不负任何责任。

## 免责声明与责任限制

您明确同意，使用该网站，以及出版物、简报、金融贸易资讯、价格资料、交易数据、性能信息、博客、帖子，网站包含的其它信息、内容、服务，和可在该网站访问、提供的资料，由自己负责。并且，所有这些信息、内容、服务和资料，均是“未经修改”和“可获得”的。在适用法律允许的范围内，特在此声明，本平台不做任

何担保。在有效性、运作及使用网站方面，以及该网站的信息、内容、资料和服务，包括但不限于商销性保证、适用特定用途及非侵权，不交易过程或履约过程的默



认保证。不论是本网站，还是该网站上的任何信息、内容、资料和服务，构成或意图构成，或是被认为是，引诱购买任何债券、投资建议，或外汇交易、期权、债券，或其它金融产品、投资经理、投资交易策略的建议。此外，本平台不能担保本网站显的所有信息都是准确、完整、可信不可行的，由此对于您基于此做出决定所产生的任何不良后果，本平台不负有任何责任。而且，本平台不能担保该网站不会连续发生错误、感染病毒、或其它有害组件的侵害。

在任何情况下，由于使用、访问、依照、无法使用、或不恰当使用该网站，用户上传的信息，或网站的其它信息、内容、资料及服务(包括但不限于，任何直接、间接、特别、惩罚性的、偶然事件或间接损害及损害，引起的利益损失、声誉或收益，营运中断、抑或数据丢失)而造成的损失，即便是被告知，可能存在这些损害，不论是以合同或侵权及其它任何方式，本平台及其附属机构，或其董事、主管、工作人员、代理，或其它本平台及其附属机构的代表(“本平台团队”)，不对您或其它第三方负有任何责任。某些国家或地区的律法不允许默认保证的限制，或特定类型损害的排除不限制，所以以上免责声明及责任限制对您或并不适用。

### 赦免

对于由以下方面引起或不之相关，而产生的损害、负债、起诉、诉因、讼案、索赔、需求、损失、成本和费用(包括但不限于律师费用、垫付款以及诉讼费用):1)您或其它人使用指定的任一访问方式访问网站，使用该网站抑，或包含、展示及提供任何内容、信息、资料及服务;2)违反使用条款;3)您向本平台提交的任何申请;4)违反第三方的任何权限。

### 本平台修改或终止该网站

本平台有权利在不通知您的情况下，于任何时间、出于任何原因，修改及终止该网站。由此所产生的一些列后果，本平台不承担任何责任。

### 拒绝访问

在任何时间、出于任何理由，本平台有权在不知会您的情况下，禁止您使用及访问该网站，以及其它补救措施。抑或，如果本平台认为您提供的信息违反使用条款，违反本平台的权益或任何第三方的权利，违反法律，将有权删除任何用户信息。其它不准让不或转让这些使用条款及在此之下的权利不义务。对于违反该使用条款的行为，本平台不采取措施的决定，除非有本平台的书面声明，否则不能视作本平台放弃该使用条款。如果该条款当中有不合法的、无效的抑或不能强制执行的部分，可以将该部分剔除，但这并不影响不妨碍剩余条款的有效性及可执行性。该使用条款阐明了您不本平台之间的标的物，对于同时期您不本平台之间以口头形式或书面形式任何的沟通、陈述及协议，都具有优先替代性。

(完)



## Disclaimer

The services provided on this website (hereinafter referred to as the platform) are subject to the following terms and conditions, such as your access to the website, subject to these terms of use.

This website reserves the right to modify this website and these terms at any time. Any modification of the terms of use will be promptly announced.

Use of this website is deemed to accept all modifications to the website. All information on this website is in compliance with the UK FCA regulations on the non-service of goods. The information on this website is subject to change at any time.

### **General advice**

The information on this website is only universal or does not cover all events, situations and needs. Thus, in

Before implementation, you should carefully consider the events, circumstances and needs that may occur.

### **Unauthorized use of the site**

The Platform reserves the right to investigate and take legal action against all illegal or unauthorized use of the Site, including but not limited to: unauthorized use, third party applications, remote control devices, crawlers or other self-defense devices, Programs, applications, data mining technologies or extraction tools and other unauthorized means to access the site; hinder the site; any behavior that causes the site to load improperly; or link the site page through other links rather than the home page. At the same time, the decision of the Platform to take no action against the violation of the Terms of Use cannot be considered as a waiver of the Terms of Use and the legal rights of the Platform.

### **interview method**

You acknowledge that you are solely responsible for the use of any password, user ID or other means of access that may be considered a registered user of the Platform, whether or not you authorize it. You agree not to enter or attempt to access the password-protected portion of the Site through a web browser page or web tool through any unauthorized access. For any purpose, you have the right to monitor and restrict access to these access methods. You are solely responsible for the security of your access methods and the use of the website through these



---

access methods. You agree that you are solely responsible for your authorized and unauthorized access to the Site. You cannot disclose your access to anyone

other than an authorized agent. The Platform is not responsible for any loss caused by your failure to comply with the above terms.

### **Disclaimer and Limitation of Liability**

You expressly agree to use the Site, as well as publications, newsletters, financial trade information, price information, transaction data, performance information, blogs, posts, other information, content, services contained on the Site, and may be accessed and provided on the Site. The information is the responsibility of the person. Also, all such information, content, services and materials are “unmodified” and “available”. To the extent permitted by applicable law, it is hereby declared that this platform does not act.

What is the guarantee. The validity, operation, and use of the Website, as well as the information, content, materials and services of the Website, including but not limited to, the warranties of merchantability, fitness for a particular purpose and non-infringement, non-transaction process or performance. Whether it is this website or any information, content, materials and services on the website, constitutes or is intended to constitute, or is considered to be, tempting to purchase any bonds, investment advice, or foreign exchange transactions, options, bonds, or other financial products. , investment manager, investment trading strategy recommendations. In addition, this platform cannot guarantee that all information displayed on this website is accurate, complete, and credible, and this platform is not responsible for any adverse consequences arising from your decision based on this decision. Furthermore, this platform cannot guarantee that the website will not be continuously inflicted with errors, viruses, or other harmful components.

In any case, due to use, access, compliance, inability to use, or improper use of the website, user-uploaded information, or other information, content, materials and services of the website (including but not limited to, any direct, indirect, special , punitive, incidental or consequential damages and damages, loss of profits, reputation or gains, interruption of operations, or loss of data, even if notified, may exist, whether by contract or infringement And any other means, the Platform and its affiliates, or its directors, officers, staff, agents, or other representatives of the Platform and its affiliates (the "Platform Team"), do not have any responsibility for you or other third parties. responsibility. The laws of certain countries do not allow the limitation of the default warranty, or the exclusion of certain types of damage is not limited, so the above disclaimers and limitations of liability do not apply to you.



### **pardon**

Damages, liabilities, prosecutions, causes of action, costs, claims, claims, losses, costs and expenses (including but not limited to attorneys' fees, advances, and litigation costs) arising out of or relating to: You or others use the designated access method to access the Website, use the Website, or include, display and provide any content, information, materials and services; 2) Violation of the Terms of Use; 3) Any submission to the Platform Apply; 4) Violation of any rights of third parties.

### **This platform modifies or terminates the site**

The Platform reserves the right to modify and terminate the Website at any time and for any reason without notice to you. The platform does not bear any responsibility for the consequences of this.

### **access denied**

At any time and for any reason, the Platform reserves the right to prohibit you from using and accessing the Site and other remedies without your knowledge. Or, if the Platform believes that the information you provide violates the Terms of Use, violates the rights of the Platform or the rights of any third party, and violates the law, it will have the right to delete any User Information.

Others are not allowed to transfer or not to transfer these Terms of Use and the rights under them. In the event of a breach of the Terms of Use, the Platform's decision not to take action shall not be deemed to be a waiver of the Terms of Use unless otherwise stated in writing by the Platform. If there are illegal, invalid or unenforceable parts of the clause, the part may be excluded, but this does not affect the validity and enforceability of the remaining clauses. These Terms of Use set forth the subject matter between you and the Platform and are a preferred alternative to any communication, representation or agreement between you and the Platform, either verbally or in writing.

(end)